
Referat ekstraordinær bestyrelsesmøde Svaneparken afd. 15-16 den 27-8-2018 

 

Til stede: Vivi, Lone og Peter 

 

 

Havelåger: 

 

Efter gennemgang med Erik og Kent om muligheder og pris, har en enig bestyrelse bestemt sig for 

lågen fre Hammerum Staalbyg Aps, da det umiddelbart, ikke vil få indflydelse på huslejen. 


